
Zápis z  jednání Výkonného výboru OSH Semily dne15.9.2009          
od 14.30 hod. v zasedací místnosti kancelá�e OSH 

 

1. Ur�ení zapisovatele a ov��ovatel� zápisu. 
2. Zápis z minulého jednání VV OSH. 
3. �erpání rozpo�tu   
4. Schválení navržených vyznamenání. 
5. Setkání se zasloužilými hasi�i a dlouholetými funkcioná�i 
6. Shromážd�ní delegát� SDH okresu Semily – p�íprava harmonogramu 
7. R�zné  - Informace o sout�žích, školení apod. 
8. Diskuse. 
9. Záv�r. 

  

Ad1. Zapisovatel jednání br. Ji�i�ka, Ov��ovatelé: br. Bachtik a Tomeš 
 

Ad.2 –Byl p�e�ten zápis z minulého jednání. 

Zápis p�ednesl br. Ji�i�ka. Vše je pr�b�žn� pln�no. OSH zakoupí hadice pro 
požární útok mládeže a v p�ípad� dobrého hospoda�ení také druhý 
p�etlakový ventil. 

Ad.3. – �erpání rozpo�tu – br. Mlejnek 

  Rozpo�et je stále �erpán pr�b�žn�, ve shod� s navrženými p�íjmy i výdaji. 
Plní se p�íjmy od HVP, klesly p�íjmy od VPO. Bylo vybráno více na �lenských 
p�ísp�vcích, což ukazuje na mírný nár�st �lenské základny. Dorazily první 
dotace na sout�že, v�tšina se však ješt� �eká. Byl p�islíben p�ísp�vek na 
kancelá� od Libereckého kraje, ale zatím ješt� nerealizováno. Výdaje jsou 
také dle p�edpoklad�, je op�t celkov� dobrá prognóza hospoda�ení. 
P�ipomínka: do 15.12.2009 je t�eba, aby si okrsky, které tak dosud neu�inily, 
p�evzaly vratky �lenských p�ísp�vk�. po tomto datu to již nebude 
realizovatelné. 

Ad.4 – Vyznamenání –br.Kynych 
   VV OSH schválil ud�lení vyznamenání dle zaslaných návrh�, které p�ednesl 
tradi�n� br. Kynych. Nebylo na návrzích shledáno žádných závad a žádosti 
byly precizn� p�ipraveny. 

Ad. 5 Setkání se zasloužilými hasi�i  se uskute�ní v pátek 13.11.2009 od 14:30 
hodin v Dalim��icích. Dopravu zajistí okrsek. Do 31.10.2009 je t�eba na OSH 
nahlásit, kdo se jmenovit� z okrsk� dostaví, aby mohli být adresn� pozváni. 

 



Ad. 6 Shromážd�ní delegát� – br. starosta 

VV OSH navrhuje uskute�nit Shromážd�ní delegát� v sobotu dne 20.3.2010 
v Bradlecké Lhot�. Tento návrh bude p�edložen na pravidelném lednovém 
shromážd�ní. Pro volební shromážd�ní V Bradlecké Lhot� se ustavuje 
p�ípravný výbor ve složení b�í.: Miksánek, Koželuh, Adametz, Vejnar a Bachtik.  
Je d�razn� p�ipomínáno, že je t�eba uskute�nit VVH ve sborech do 31.1.2010 
a Okrsky do 28.2.2010.  Z každého sboru je možné nominovat na Shromážd�ní 
v Bradlecké Lhot� delegáta dle klí�e 100=1, tedy na každou zapo�atou 
stovku �len� jeden delegát. 

 

Ad.7 Informace o sout�žích : 

Br. Kynych informoval krajském a republikovém kole hry Plamen a sout�ži 
dorostu. 

V kraji se našim da�ilo, v republice bohužel už tak ne.  P�ipravuje se školení 
vedoucích mládeže p�ed branným závodem. Prob�hne 3.10.2009 ve�er 
pravd�podobn� na Pecce v rámci soust�ed�ní p�ed ZHV. To po�ádá ve 
dnech 3.-4. 10.2009 SDH Jilemnice. ZHV bude v �isté u Horek v sobotu 
17.10.2009. 

Br. Holec informoval o sout�žích v požárním sportu.Kraj i okres prob�hly vcelku 
v pohod�. jen u krajského kola byly p�ipomínky k délce trvání. na republiku 
postoupila Poniklá, Roprachtice obsadily t�etí místo v ženách. V mužích skon�il 
druhý Vilémov. 

Br. B�lonohý zhodnotil prob�hlý ro�ník Okresního poháru. Ob�as sice nep�álo 
po�así, ale byla vcelku p�kná ú�ast v obou kategoriích. Nedošlo k vážn�jšímu 
zran�ní. Pop�ál zdar do dalších let. 

Br. Miksánek se omluvil za neú�ast na republice ze zdravotních d�vod�. Dále 
p�ipomn�l, že na Polabském stovkování padl národní rekord, novou držitelkou 
je Šárka Jiroušová z SDH Poniklá. OSH ji tímto ješt� jednou d�kuje za 
reprezentaci okresu 

Také p�ipomn�l, že je dost pravd�podobné, že na okres Semily p�ipadne 
organizace krajského kola sout�že Plamen a sout�že dorostu. Je t�eba se na 
tuto možnost p�ipravit. V p�ípad�, že by to dopadlo,  tak by Plamen hostila 
Poniklá a dorost Turnov. 

Rada velitel� bude muset p�ipravit ro�ník 2010 sout�že v požárním sportu, aby 
prob�hlo do konce �ervna. 



 

Ad.8. Diskuse  

Br. Švec pod�koval za blahop�ání a dary k životnímu jubileu. 

Br. Vejnar podal informaci, že SDH Trevos Koš�álov ukon�il k 31.8.2009 svou 
�innost 

Br. Krafek pod�koval OSH, potažmo starostovi za blahop�ání rekordmance 
z jejich sboru na „stovkování“. 

Br. �erný informoval o dopisu z HZS, kde se upozor�uje, že automobily 
jednotek, které nejsou v PPP LK, budou vy�azeny z vyjímky platby pojistného a 
tato platba p�ejde na obce nebo na sbory. Varoval, že by tento postup mohl 
vést k rozkladu a zániku n�kterých SDH. K tomu starosta doporu�il bu� vzetí 
vozidel pod k�ídla jiné jednotky (hlavn� se týká m�st) nebo vyjednávání 
s obcemi. 

Br. Holec tlumo�il návrhy na zm�nu ter�� na Okresním poháru. Toto p�edáno 
k �ešení Rad� velitel�. 

Br. Miksánek p�ipomn�l, že kon�í funk�ní období a je t�eba ve sborech 
maximáln� citliv� �ešit p�ípadné zm�ny ve složení výbor� a nezapomenout 
ocen�ní odcházejících veterán�. 

Br. Ji�i�ka p�ipomn�l otázku výše �lenských p�ísp�vk�, zda se zachová její 
výše, aby p�ípadn� m�li delegáti na shromážd�ní pak mandát ze sbor� o 
tomto jednat.  Ne�eká se pot�eba zvyšování a výše by m�la z�stat zatím 
nem�nná. 

Br. �erný p�ipomn�l, že je t�eba zachovávat pietu a dle možností se ú�astnit 
poh�b� a posledních rozlou�ení se zem�elými �leny. 

 

Ad.9. Záv�r jednání v 16:45 hodin 

 

 

Zapsal : br. L.Ji�i�ka 

 

 


